



Announcement No. 24 /2565

Services of the Consulate-General from 24-25 November 2022

Due to the the strengthening prevention and control measures of the new crown pneumonia epidemic of Qujiang New District Epidemic Prevention and Control Headquarters.

The Royal Thai Consulate-General in Xi'an wishes to inform that in order to comply with efforts of local authorities to address the situation, the Consulate-General will suspend the Consular Services from 24-25 November 2022. The resumption of service will be further notice.

For emergency cases, please contact the Consulate-General at Email: thaixian@outlook.com .

Royal Thai Consulate-General, Xi'an
24 November 2022 (B.E. 2565)



(非正式翻译)

通知 2022 年第 24 次
关于 2022 年 11 月 24 至 25 日领馆服务

由于曲江新区疫情防控指挥部加强新型冠状病毒肺炎疫情防控措施，泰国驻西安总领事馆特此通知。

为配合当地政府疫情防控，总领事馆将于 2022 年 11 月 24 日至 25 日暂停领事服务，恢复服务时间将另行通知。

如有紧急情况，请通过电子邮件与总领事馆联系 thaixian@outlook.com。

